
 

 

Keskuskoulun sisäilmatyöryhmän pöytäkirja 

Aika: torstaina 25.1.2024 klo 15 

Paikka: Teams 

Läsnä: 

Laila Mäkelä, puheenjohtaja, toimialajohtaja sivistyspalvelut 

Tiina Torkkeli-Pitkäranta, sihteeri, vs. työsuojelupäällikkö (sisäilma) 

Jussi Tanhuanpää, työsuojeluvaltuutettu 

Sari Valtonen, rehtori 

Emmi Takku Kouluterveydenhoitaja 

Ville Kivimäki, rakennuttajapäällikkö 

Jani Pyykkö, kiinteistömestari 

Timo Hietanen, LVI-insinööri 

Anne Demasör, isännöitsijä 

Janne Martti pj vanhempainyhdistys 

Kaisa Manner, rakennuttajapäällikkö 

Maarit Heikkilä rahastonhoitaja vanhempainyhdistys 

1. Todetaan läsnäolijat 

Todettiin läsnäolijat. 

2. Edellisen kokouksen muistiossa todettujen asioiden tilanne 



 

 

Pajan tilanne 2.11.2023: Alapohjarakenne oli kuiva aiemman patterivuodon kohdalla. 

Muutama lattiakaivo oli kuivana. Jani Pyykkö on toteuttanut korjauksena kyseiseen 

kaivoon samat huoltotoimenpiteet, kuin käsityöluokan kaivoihin. Näin on estetty 

korvausilman kulku kaivojen kautta tiloihin. Onko käyttäjiltä tullut palautetta? 

Tilanne: tiivistetty vanhoja ilmastointikanavia (veto), tehty lämpökamerakuvauksia.  

Käyttäjiltä: Teknisen työn luokissa oppilaat ja opettaja valittelevat päänsärkyä ja 

silmäoireita. Ilmanvaihtokoneen poistoilmakoje oli liki kaksi päivää vikatilassa. 

Poistoilmanvaihtoa ei siis ollut tänä aikana lainkaan. Eikä kone ilmoita itsestään mitään, 

kun poistuu omille lomille. Nyt kone resetoitu ja toimii toistaiseksi. Lisäksi viemäreistä 

tulvahtelee aika ajoin melkoisen vekkulia löyhkää. Positiivisia terveisiä myös: Lämmittimet 

toimivat hienosti. => Jani tarkastaa lattiakaivot ja tekee tarvittaessa toimenpiteitä. 

-Henkilökunnan ja muiden kunnan palveluksessa olevien QR-koodia ei kannata laittaa 

ulkopuolisille tahoille (esim. iltakäyttäjät) näkyviin seinille ym. paikkoihin. Ulkopuolisille 

tahoille on tulossa oma QR-koodi. Ulkopuolisten QR-koodin tilanne? 

Tilanne: GDPR-selvityksessä (esim. ilkivallan estäminen), Senja Väänänen 

tietosuojavaltuutettu ja Jussi Tanhuanpää työsuojeluvaltuutettu selvittävät asiaa. 

3. Isännöitsijä kertoo ajankohtaisista asioista 

-Lämpötilaoloja on parannettu talven mittaan (laitteiston toiminta), tällä hetkellä tilat 

ovat käyttökelpoisia, ei hälyttäviä huomioita. 

-Sisäilmakoontiraportti toimitetaan liitteeksi. 

-Genanon olosuhdemittarit asennettiin 1.11.2023 luokkiin 16, 17 ja 28, lisäksi  

veistotiloihin, raportti liitteenä. 

-Ruokalaan on tullut vettä katosta 22.1.2024, poistoputket jäätyivät viemäriin asti, 

vettä on pumpattu katolta, viemärissä oli kaikenlaisia esineitä, vesivahinko on 

korjattu. 

Onko tarkoitus tutkia välikaton kosteutta, henk.kunnalla on ollut joskus oireilua? 

=> Jani kartoittaa 



 

 

4. Muut ajankohtaiset asiat 

-Sisäilmatyöryhmän asioiden luottamuksellisuus, virallisesti asiat ovat luettavissa netissä. 

5. Käyttäjien tilannekuva Sari Valtonen, Emmi Takku ja vanhempainyhdistyksen 

edustajat 

Sari: -Yhdessä luokassa on tehty siirtoja väistötiloihin oireilun takia. 

Emmi: -Sama keissi kuin edellä, toimenpiteet on tehty. 

Maarit: -On kysytty, onko yläkoulu korjattu ja kerrottu, ettei sitä enää korjata.  

-Uuden koulun suunnittelu on lähtenyt hyvin liikkeelle ja kilpailutustilanne oli hyvä. 

6. Kokouksen päättäminen ja seuraavan kokouksen ajankohta 

Seuraava kokous pidetään 14.3.2024 klo 15 teamsissa. 

Pj päätti kokouksen klo 15.35. 

Liitteet: Sisäilmakoontiraportti, Genanon raportti 

 

 


